## Islands District Council Agenda for the Traffic and Transport Committee Meeting 離島區議會

## 交通及運輸委員會會議議程

Date : 19 May 2014 (Monday) 日期 : 2014 年 5 月 19 日(星期一)

Time : 2:00 p.m. 時間 : 下午 2 時正

Venue: Islands District Council Conference Room,

14/F, Harbour Building, 38 Pier Road,

Central, Hong Kong.

地點: 香港中環統一碼頭道38號

海港政府大樓 14 字樓 離島區議會會議室

- I. Confirmation of minutes of the previous meeting held on 17 March 2014 通過 2014 年 3 月 17 日的會議記錄
- II. Latest Revised Public Transport Re-organisation Plan to tie in with the Commissioning of the West Island Line (as at March 2014)

Revised Public Transport Re-organisation Plan to tie in with the Commissioning of the South Island Line (East) (as at March 2014)

(Paper T&TC 9/2014 and T&TC 25/2014)

配合西港島線通車的公共交通服務之最新修訂重組計劃(2014年3月版本) 配合南港島線(東段)通車的公共交通服務之修訂重組計劃(2014年3月版本) (文件T&TC 9/2014號及T&TC 25/2014號)

III. Bus Routes Development Programme for Islands District 2014 - 15

(Paper T&TC 8/2014)

2014 - 2015年度離島區巴士路線發展計劃

(文件 T&TC 8/2014 號)

IV. Question on insufficient private car parking spaces in Mui Wo

(Paper T&TC 17/2014)

有關梅窩私家車泊車位不足的提問

(文件 T&TC 17/2014 號)

V. Question on saturation capacity of MTR Tung Chung Line and Airport Express (Paper T&TC 18/2014)

有關港鐵東涌綫及機場快綫載客量飽和的提問

(文件 T&TC 18/2014 號)

TTCA(2014 5 19) (2)

VI. Question on improve and rebuild Pak Kok Tsuen ferry pier (Paper T&TC 19/2014)

有關改善及重建北角村渡輪碼頭的提問(文件 T&TC 19/2014 號)

VII. Question on request to add Mui Wo to Hei Ling Chau ferry service (Paper T&TC 20/2014)

有關要求加設梅窩至喜靈洲渡輪服務的提問(文件 T&TC 20/2014 號)

VIII. Question on ferry service between Central and Peng Chau (via Hei Ling Chau) (Paper T&TC 21/2014)

有關中環至坪洲(經喜靈洲)渡輪服務的提問(文件 T&TC 21/2014 號)

IX. Question on improve of transport service from Yat Tung Estate to Airport (Paper T&TC 22/2014)

有關要求改善逸東邨往機場交通的提問(文件 T&TC 22/2014 號)

X. Question on bus stops in Lantau Island

(Paper T&TC 23/2014) 右腿士螂山四土並拉坦

有關大嶼山巴士站的提問(文件 T&TC 23/2014 號)

XI. Question on insufficient bus service in Lantau Island

(Paper T&TC 24/2014)

有關大嶼山巴士服務不足的提問

(文件 T&TC 24/2014 號)

XII. Reports by Working Groups

工作小組報告

- T&TC Activity Working Group 交通及運輸委員會活動工作小組

XIII. Any Other Business

其他事項

- Highways Department's Minor Traffic Improvement Projects and Works Schedules

路政署小型交通改善項目及其施工時間表

XIV. Date of next meeting

下次會議日期

TTCA(2014 5 19) (2)